
معـاون حجتـی اعلام کـرد؛ تکذیـب
کمبـــود بـــذر چغندرقنـــد در
کشـور/سلامت ۵۰۰ محصـول کشـاورزی

تأیید شد

معاون امور زراعت وزیر جهاد کشاورزی ضمن تکذیب کاهش سطح زیر کشت
چغندر قندر به دلیل کمبود بذر از بررسی و تأیید سلامت ۵۰۰ قلم

محصول کشاورزی خبر داد.

به گزارش خبرنگار مهر، عباس کشاورز در حاشیه مراسم افتتاحیه
ششمیــن نمایشگــاه تخصصــی نهادههــای کشــاورزی بــا بیــان اینکــه
استانداردهای کشور ما درباره سلامت محصولات کشاورزی از کشورهای
اروپایی ۷ برابر سختگیرانه تر است، اظهار داشت: امسال ۵۰۰قلم
محصول کشاورزی را در آزمایشگاه ها مورد بررسی قرار دادیم که سلامت

ً مورد تأیید بود. آنها کاملا

به گفته کشاورز، محصولات مورد آزمایش قرار گرفته در حوزههای مختلف
از جمله گندم، صیفی جات، خیار، سیب زمینی و غیره بوده است.

معاون وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه به عنوان مثال در کشورهای
دیگر حد مجاز فلز آرسنیک ۱۵ پی پی ام است، تصریح کرد: این عدد در
کشور ما ۵ پی پی ام است بنابراین جای هیچ گونه نگرانی در این
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زمینه وجود ندارد.

وی در باره مباحث گفته شده مبنی بر اینکه کمبود بذر باعث شده سطح
زیر کشت چغندر قند ۵۰ درصد کاهش پیدا کند، افزود: ۵ هزار و ۵۰۰
تن بذر چغندر قند وارد کشور شده و در شهریور، مهر و آبان نیز به
اندازه سال گذشته واردات انجام داده ایم. بنابراین جای نگرانی در

این زمینه نیست.

کشاورز درباره اینکه در صورت قطع روابط با کشورهایی مانند چین و
هند در اردی بهشت ماه نهاده های کشاورزی را از چه طریق تأمین
خواهیم کرد، اضافه کرد: تحریم برای بخش کشاورزی مشکلی ایجاد نمی

کند.

معاون وزیر جهاد کشاورزی یادآور شد: به عنوان مثال میزان سموم
مورد نیاز کشور ۲۸ هزار تن است که ۲۲ هزار تن آن را در ۹ ماه

گذشته وارد کشور و ذخیره کرده ایم.


